
Verslag overleg MMM/Iddink groep 

1. Hoe is het begin van dit schooljaar verlopen van Magister oogpunt? 
Best wel goed, geen escala@es. Digitaal materiaal zijn vooral individuele gevallen. 
Inlezen PTA is posi@ef. Wellicht meer exposure geven. 

2. Hoe is het gebruik van de ‘hulpmiddelen’ (wie is wie, wie heeN de beurt, groepjes maken)? 
Niet heel hoog, s@jging zichtbaar. Waardering is er wel. Is in oorsprong iets van de ontwikkelaars. 

3. Wat is de ontwikkeling van PorRolio in Magister? Iets voor een regiobijeenkomst? 
In Magister zullen we het porRolio niet verder ontwikkelen. Verwijderen uit Magister is niet 
zomaar mogelijk omdat het wellicht, correct of oneigenlijk, gebruikt wordt door scholen. Dat 
wordt verder onderzocht. In MagisterLearn (in de plusmodule) is wel een porRolio op@e. PorRolio 
is daarom niet zo’n goed onderwerp voor Regiobijeenkomst. Beter is het om de nieuwsbrief van 
Magister met alle vernieuwingen in Magister Web-OOP te bespreken. Er komen zoveel 
vernieuwingen in Magister, met name verzuim. Er komt een nieuwsbrief met de communica@e 
daarover. 20.000 oop-ers krijgen een nieuwe omgeving. Harald maakt samen Dorina een tekstje. 
Voor de regiobijeenkomst in Eindhoven en Harald zal daarbij aanwezig zijn.  
 

4. Status en voortgang Magister.Learn 
Cijferkoppeling is inmiddels uitgeleverd. De transi@e had wel wat voeten in aarde, @ming voor 
sommige scholen niet ideaal. Sommige scholen toch niet mee en zijn terug naar Magister Elo. 
Magister, Its Learning en TIG zijn samengevoegd tot één direc@e. 
Target is om de groei van scholen te s@muleren. It’s learning is het totale pakket. Prijstechnisch 
geen verschil tussen It’s Learning en MagisterLearnPlus 

5. Moeten we het onderwerp ‘digitale leermiddelen’ nogmaals terugbrengen op de 
regiobijeenkomst? 
Er komen geen grote wijzigingen aan. Vragen uit groep nav van vorige bijeenkomst. Geen groot 
thema van maken 

6. Voortgang/ontwikkelingen Web-OOP 
Schema@sche weergave hoe Magister de ontwikkeling van Web-OOP insteekt: 

 
Interesse om een pilotschool een keer te horen over de ervaringen. 

Datum: woensdag 25 oktober 2023

Tijd: 
Aanwezig:

09:30 tot 11.00 uur , online via Teams 
Harald van Voorst, Dorina van DelN, Frank Spijkers, Klaas Huijsman, Leon van den 
Heuvel. 



Het aanmelden heeN een nieuwe module. Via Join kan er gekoppeld worden met 
aanmeldplaRormen die scholen gebruiken. De schermen komen ter beschikking in Q4 om 
handma@g leerlingen in te schrijven. De koppeling met OSO blijN gewoon bestaan. 
Verzuim en aanwezigheid is vernieuwd. Was al@jd gekoppeld aan lessen. 
Ook het beheer van verzuim zit in magister web. Pilots in begin 2024. Nieuwe schooljaar voor 
iedereen. Desktop wordt read-only en beheersma@g. Rapportages worden aangepakt. 
Ook ziek melden door ouders wordt hierin meegenomen. 

7. Harald wil graag met technisch directeur een school bezoeken. Ze zijn welkom op zowel  Kandinsky 
als Eindhoven (Chris@aan Huygens College). 

8. Nieuwsbrief. Stukje over afscheid Hans (Frank), stukje voor Regiobijeenkomst (Harald), oproep 
bestuursleden, vermelden overleg met Iddink. 

9. Volgend overleg MmM-Iddink wordt gepland half januari, voor de jaarvergadering. Daarna eind 
maart/begin april.  
Regiobijeenkomst 28 oktober in Eindhoven, 14.00 tot 16.00 uur. We zullen onderwerpen uitvragen 
via nieuwsbrief en via Magisterpraat. 
Jaarvergadering plannen we op vrijdag 26 januari 14.00 tot 16.00 uur mits Rien aangeeN dat hij 
dat haalt met de financiële gegevens. Frank zoekt naar geschikte loca@e in Utrecht. 

10.Dorina vertelt dat ze een andere baan heeN. We feliciteren haar en danken haar voor haar inzet 
voor MmM. Jammer dat ze vertrekt maar mooie uitdagingen moet je aangaan.  

Leon


